
23.11.2023 
 
Vážený pane poslanče Zlínský, 
Předně chci vyjádřit poděkování za to, že jste zorganizoval seminář o vakcinaci proti Covidu – 19 ze 
dne 20.11.2023, na kterém jsme měli možnost vystoupit s naším dokumentem a zajistit záznam 
semináře na místě a pomoci částečně s utvářením akce. Rozumím dobře všem tlakům, kterým jste 
jako svolavatel celé akce musel čelit, vzhledem k danému tématu, jelikož naše redakce organizovala 
několik podobných akcí na toto téma v minulosti a byli jsme vystaveni enormním tlakům a neférové 
dehonestaci a nálepkování. Velmi vítám toto spojení lékařů, vědců, právníků a koneckonců i novinářů 
a malých redakcí a jsem opravdu ze srdce rád, že jsem se mohl této akce zúčastnit a pomoci.  
Neférové a podpásové útoky v podobě nálepkování odborníků, kteří na akci vystoupili, se dají vždy 
ustát odbornými argumenty či diskuzí. Cenzura však nemůže být diskutována, argumentována, je 
kruhem od kamene vhozeného do rybníka, nad kterým se zavře hladina a nikdo ho už nikdy neuvidí. 
Je smrtíci pro redakce a nezávislé novináře. 
  
Potenciální divák si ani nemůže z reakcí, či nereakcí udělat svůj vlastní názor, protože informace se 
k němu v prvním sledu ani nedostane.   
 
Naše redakce začala nahrávat obsah semináře z 20.11.2023 z půdy Poslanecké sněmovny na náš 
kanál na YouTube a z této platformy byl obsah opětovně odstraněn a naše kanály zasaženy postihy. 
Samozřejmě že jsme to v redakci tušili, ale nenapadlo nás že si sítě dovolí cenzurovat obsah z půdy 
parlamentu ČR. V tom se z běžné cenzury stal zásah daleko hlubší a přesahující naši redakci, která 
dává prostor hlavně odborníkům, právníkům, lékařům, vědcům a čas od času zabrousíme k  politikům, 
hercům, zpěvákům a „zvrhlým vědcům“ (za což jsme kritizování) a máme jeden motiv – přinášet 
divákům kvalitní obsah, narušovat tabuizovaná témata a tato témata díky tomu, že nejsme placeni 
jinak než drobnými dárci přednášet v kvalitě obsahové a bez moderátora, tedy tak aby si divák sám 
udělal názor na sdělení. Každý rozhovor je tak malou odbornou přednáškou, pojatou tak, aby sdělení 
putovalo k laické veřejnosti a akademická obec a odborníci si v rozhovoru našli také své. 
  
Tuto naši misi narušují nejvíce cenzorské zásahy velkých sítí, jelikož každé smazání důležitého tématu 
v diskuzi s nějakým odborníkem je násilným umrtvením svobodného vyjádření názoru, který nikterak 
neporušuje zákony této země. Cenzura zanechává po sobě nevalný zápach totality, frustrace a křivdy. 
Navíc cenzura znemožňuje diskuzi a ono mrtvolné ticho se pak šíří k našim divákům, zvídavým a 
obyčejným lidem, kteří se ptají, proč jste to video smazali, proč zmizelo? Proč zmizí výpověď lidí, kteří 
trpí zdravotními problémy v podivně krátké době po očkování (bavíme se o dnech a týdnech nebo 
dokonce minutách po aplikaci ), které jsme vybrali právě a jen kvůli tomuto času, abychom nebyli 
nálepkování, že nesouvisí? 
  
Osobně si nemyslím, že tento boj nemá řešení kvůli jeho právní části. A ani se nelekám velikosti 
soupeřů, gigantických korporací spojených s mediální a politickou mocí. Bojovat lze fakty a 
argumenty, pravdivostí a upřímností, nesehnutím se. Ačkoliv žádáme lidi o drobné příspěvky za naší 
činnost a nemáme jak si příspěvek vynutit, jako to dělá ČT, a zadavatelé reklamy od nás prchají, a i 
když někteří podnikatelé vyjadřují sympatie, zjišťujeme, že říkat pravdu „není dobré pro business“, a 
tak nám tito sympatizanti z řad vlasteneckých mogulů přispívají jen drobnými dary takříkajíc ze svých 
kapes, než aby k nám připutovaly peníze za reklamu od jejich firem. Vše dotujeme naší prací a časem. 
  
Takže si dokážeme poradit s argumenty, přesností informací, kvalitou, časem, pracovitostí, dokážeme 
odrážet útoky, dehonestace, krýt naši malou redakci a naše odborníky factcheckingem veškerého 
obsahu, právními konzultacemi před zveřejněním. Ale s čím si nedokážeme poradit je násilné 
umlčování a krácení našeho dosahu a cenzurou. 
  



Obracím se na Vás, tedy s žádostí zda byste toto téma, téma cenzury, svobody slova dokázal vnést do 
diskuze na půdu parlamentu ČR a na našem případu zatíplého přenosu ze semináře odborníků 
demonstrovat, jaký hnus takovéto jednání ze strany koncernu Google (a jindy i Meta - Facebook) 
obnáší pro všechny vrstvy společnosti. Vždyť EU konec konců taktéž dokázala vyvinout tlak 
na  Microsoft za jeho monopolní praktiky v EU, tak proč by si suveréní vláda ČR nedokázala sáhnout 
na finance za tento nepřátelský akt vůči suverénní instituci, jakou by parlamentní půda měla být? 
Nebo opravdu skloníme hlavu a připustíme že se jednalo o seminář propagující dezinformace jdoucí 
proti konsenzu WHO? Cest je několik a jednou z nich je třeba obrátit z pozice Vás jako poslance na 
šéfku sekce Google pro ČR kterou je Taťána le Moigne, která již jednou v případě cenzury umělce a 
režiséra Igora Chauna, musela po jeho výzvě fanouškům jeho kanálu, kteří chodili do centrály Google 
a ptali se proč smazali kanál se statisícovým dosahem zařadit zpátečku a kanál nakonec tomuto 
umělci vrátili. 
  
A jelikož naše frustrace je vysoká, říkám si, jelikož politika je uměním možného a síly jsou nepřátelsky 
naladěné vůči naší skupině,  proč by se díra v rozpočtu této vlády nemohla naplnit, nepěknou chybou 
této korporace? Není alespoň toto společný vektor, jinak rozdílných proudů, zájmů? 
  
Pane poslanče prosím pomozte naší redakci, aby tento akt nepřátelství vůči ústavnímu pořádku naší 
země nezapadl a naše redakce nezemřela v tichu a s černým Petrem v ruce. Těch cenzurních zásahů 
bylo opravdu hodně a i když nám mnozí fandí a říkají, že děláme svou práci asi dobře, když se 
establishment tak bojí, že se snaží naše rozhovory s odborníky umlčet, značně nám tyto zásahy 
komplikují každodenní fungování. 
  
S pozdravem a úctou 
  
Viktor Baroš 
Šéfredaktor redakce NF Svědomí národa 
  

 
 


